
 

7. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovore na pobude in vprašanja svetnic in svetnikov, 

podanih na 21. redni seji Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, dne 16. 10. 2017 

ter svetnice in svetnike povabi k podaji novih pobud in vprašanj. 

 

Ivan SUŠNIK: Z odgovorom JKP d.o.o. Radlje ob Dravi ni zadovoljen, ker so zgrešili 

lokacijo pobiranja komunalnih odpadkov. Vprašanje se je nanašalo na lokacijo od 

Muleja - Zlatarja – Poročnika – Napotnika, kjer je čisto druga lokacija, kot omenjena v 

odgovoru. Tu je omenjena lokacija Kravtič – Siter. 

ODGOVOR: Na JKP d.o.o. Radlje ob Dravi smo ponovno zaprosili za odgovor. 

 

Sašo GRÖGL: Poda prošnjo, ki jo je dobil s strani OŠ Remšnik, da bi se na igrišču pri šoli, 

kjer otroci izvajajo športno vzgojo in se zadržujejo tudi na podaljšanem bivanju, 

popravila ograja, ker je ograja iz žice, otrokom nevarna. Na spodnji strani igrišča (nad 

cesto), pa ograje sploh ni in bi prosili, da se zaradi varnostnih razlogov ograja naredi. 

ODGOVOR: Po pridobitvi zapisnika s sestanka KS Remšnik vam bomo posredovali 

rešitev. 

  

Ivan SUŠNIK: Glede na to, da se klimatske razmere spreminjajo in so čedalje bolj sušna 

leta, poda pobudo, da se prouči možnost glede vodovoda na Sv. Treh Kraljih (ker je 

bilo v letošnjem letu na večjem delu pomanjkanje s pitno vodo), ali se obnovi obstoječi 

vodovod, ki je začasno zaprt ali je možna kakšna druga varianta za dovoz vode na 

neko lokacijo Sv. Treh Kraljev, kjer se bi lahko potem napajalo. 

ODGOVOR: V zadevi bo organiziran sestanek s predstavnikom Javnega komunalnega 

podjetja, da nas seznanijo s trenutno situacijo in nam povedo morebitne rešitve za 

ponovno vzpostavitev vodnega zajetja na Sv. Treh Kraljih. Na sestanek bomo povabili 

tudi svetnika Ivana Sušnika. 

 

 
 


